

Date : 22/11/2017  
Ref : UPC/GF/2017/384

To: Boursa Kuwait

السادة: بورصة الكويت للأوراق المالية المحترمين،  
تحية طيبة وبعد،

**Subject: Restructuring of the Board of Directors**  
**United Projects for Aviation Services Co. K.S.C.P.**

**الموضوع: إعادة تشكيل مجلس الإدارة**  
**شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع.**

Pursuant to the provisions of module ten "Disclosure and Transparency" of the Executive Regulations of Law No. 7 for the year 2010 and their amendments, United Projects for Aviation Services Company (UPAC) would like to announce that the Board of Directors convened an meeting today 22<sup>nd</sup> November 2017, In which Mr. Hassan Bassam El Houry has submitted his resignation from the position of Chairman of the Board of Directors, while retaining his membership on the Board of Directors as a Non-Executive Member. Furthermore the Board has proposed the election of Mr. Tarek Ibrahim Mohammad Al-Mousa as the Chairman of the Company's Board of Directors. The composition of the Board of Directors shall be as follows:

عملاً بأحكام الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما، تفيد شركة المشاريع المتحدة للخدمات الجوية ش.م.ك.ع (يوباك) بانعقاد اجتماع مجلس الإدارة اليوم الأربعاء 22 نوفمبر 2017 والذي تقدم فيه السيد/ حسن بسام الحوري بالاستقالة من منصب رئيس مجلس الإدارة مع الاحتفاظ بعضويته في مجلس الإدارة كعضو غير تنفيذي. علاوةً على ذلك انتخب المجلس السيد/ طارق ابراهيم محمد الموسى رئيساً لمجلس إدارة الشركة، ليصبح تشكيل مجلس الإدارة على النحو التالي:

1) Mr. Tarek Ibrahim Mohammad Al Mousa, Chairman.	1) السيد/ طارق ابراهيم محمد الموسى رئيس مجلس الإدارة.
2) Ms. Nadia Abdullah Mohammad Akil, Vice Chairperson and CEO.	2) السيدة/ نادية عبدالله محمد عقيل نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
3) Mr. Hassan Bassam El Houry, Board Member.	3) السيد/ حسن بسام الحوري عضو مجلس الإدارة.
4) Mr. Majed Essa Ahmad Al Ajeel, Board Member.	4) السيد/ ماجد عيسى احمد العجيل عضو مجلس الإدارة.
5) Mr. Zuhair Abdul Mohsen Mosallam Al Zamel, Board Member.	5) السيد/ زهير عبد المحسن مسلم الزامل عضو مجلس الإدارة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام



Nadia Abdullah Akil  
Vice Chairperson and CEO.

نادية عبدالله عقيل  
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي